
Referat for generalforsamling i GF Hasselhøj 2016 

 
Hasselhøj den 29. marts 2016 

 

Antal husstande der deltog på generalforsamlingen: 19 

101,106,107,fuldmagt fra 108,109,110,115,201,205,207,209,212,304,305,306,313,314,316,401 

Antal husstande der ikke deltog på generalforsamlingen: 53! 

 

1. Valg af dirigent – Regina fra nr. 109 

 

2. Formandens beretning- afgivet af Kurt Blasen på den ordinære generalforsamling. Beretning vedlagt. 

Efter formandens beretning fik Henning Andersen ordet og kom med følgende punkter: 

�  Regnskab skal være underskrevet, udleveret, -Bestyrelsen erkender manglende underskrift.. 

�  Bestyrelse kan ikke træde tilbage . Blev diskuteret, ingen enighed. 

�  Indkomne forslag fra 2014 er ikke foretaget. Blev diskuteret, ingen enighed. 

�  Mail til information er sendt ud, men ikke delt rundt. Blev diskuteret, ingen enighed. 

�  Generalforsamlingen 2013 – alle maskiner er ikke blevet solgt,  

o Ikke alle maskiner er solgt. Alle maskiner er købt til udlån, resten er solgt. 

�  Et træ er blevet beskåret uden for sæson. Blev diskuteret, ingen enighed. 

�  Andre træer er blevet fældet. Blev diskuteret, ingen enighed. 

�  Der er overskridelser på budget. Blev diskuteret, ikke overskredet. 

�  Der savnes forslag til reetableringer!!! Blev diskuteret, ingen enighed. 

�  Regina, mener at der skal føres til protekol, at man ved tvivlsspørgsmål konsulterer en advokat, om 

forsikringsspørgsmål. Blev diskuteret, ingen enighed. 

�  Erhvervsansvarsforsikring skal opsiges! Blev diskuteret, ingen enighed 

�  Der blev forslået at etablere en administrativ løsning. Stor opbakning fra forsamlingen. Det blev 

forslået at bestyrelsen kom med forslag til næste generalforsamling. 

�  Der kan laves en mellemløsning med en hjælpejurist. Blev diskuteret. 

�  Havedage. Der blev diskuteret flere løsninger. Forslag om punkt på næste generalforsamling. 

Beretning blev herefter godkendt. 

 

3. Godkendelse af regnskab. – regnskabet er godkendt på den ordinære generalforsamling. 

Regnskabet blev gennemgået og der kom spørgsmål til enkelte punkter som blev forklaret af 

kassereren og den tidligere kasserer. 
Blev herefter Godkendt. 

 

 

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

- 1 Formand for 2 år (lige år) Kurt Blasen, genopstiller ikke – Henning tilbød at stille op for 2 år! 

 

Da der ikke var flere kandidater blev det foreslået at der afholdes en ekstraordinær generalforsamling, så 

der kunne komme flere kandidater til bestyrelsen. 

Bestyrelsen skal indkalde til ekstraordinær generalforsamling – indkaldes ifølge vedtægterne. 

 

Fra og med punkt 4 blev udsat til ekstraordinær generalforsamling. 

 

 

På bestyrelsens vegne. 

 

Sekretær + Bestyrelse. 

 


